
Zápisnica 

Z 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Nemcovce 

Konaného dňa 09.06.2023 

Na zasadnutí boli prítomní: 

Starosta obce: Jozef Bača 

Poslanci obecného zastupiteľstva: Paedr. Stanislav Hovančík, Mgr. Martin Bača, Radoslav Rešetár, 

Miroslav Mihaľov, Marián Keresteš 

 

Ďalší prítomní: hlavná kontrolórka Ing. Eva Harsághy, František Bača, Peter Končár, Miroslav Havrila 

Z tohto zasadnutia bol vyhotovený zvukový záznam 

1. Otvorenie zasadnutia 

4. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Nemcovciach (ďalej len OZ) otvoril a viedol Jozef Bača, starosta 

obce, ktorý privítal prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku obce Ing. Evu Harsághy a ostatných 

prítomných. 

Na zasadnutí boli prítomní všetci poslanci, preto starosta konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Zapisovateľ: Mgr. Martin Bača, Mgr. Daniela Pankuchová 

Overovatelia zápisnice: PaedDr. Stanislav Hovančík, Miroslav Mihaľov 

 

3. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ, ktorý bol zverejnený v pozvánke na OZ.  

Návrh Programu 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhu programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení  

5. Správa ukončených kontrol hlavnej kontrolórky 



6. Schválenie záverečného účtu za rok 2022 a stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2022 

7. Plán kontrolnej činnosti HK na II. Polrok 2023 

8. Správa o výchovno vzdelávacej činnosti MŠ 

9. Odkúpenie pozemku zberný dvor 

10. Návrh VZN o poplatkoch MŠ 

11. Návrh VZN o poplatkoch za služby poskytované obcou 

12. Kosenie verejných priestranstiev 

13. Audit za rok 2023 

14. Presun peňažných prostriedkov z rezervného fondu na projektovú dokumentáciu zateplenia MŠ 

a odkúpenie pozemkov na cintoríne 

Návrh programu starosta doplnil o body 15. Diskusia a 16. Záver Starosta dal hlasovať za navrhnutý program.  

 

Návrh uznesenia č. 1 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 

a) schvaľuje program 04. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nemcovciach s predneseným doplnením. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhu programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení  

5. Správa ukončených kontrol hlavnej kontrolórky 

6. Schválenie záverečného účtu za rok 2022 a stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2022 

7. Plán kontrolnej činnosti HK na II. Polrok 2023 

8. Správa o výchovno vzdelávacej činnosti MŠ 

9. Odkúpenie pozemku zberný dvor 

10. Návrh VZN o poplatkoch MŠ 

11. Návrh VZN o poplatkoch za služby poskytované obcou 

12. Kosenie verejných priestranstiev 

13. Audit za rok 2023 

14. Presun peňažných prostriedkov z rezervného fondu na projektovú dokumentáciu zateplenia MŠ 

a odkúpenie pozemkov na cintoríne 

15. Diskusia 



16. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za:      5      Proti:     0       Zdržal sa:  0 

 

4. Kontrola uznesení 

Z posledného zasadnutia z 31.3.2023 trvajú uznesenia č. 2,3,7.   

Uznesenia č. 1,4,5,6,8,9,10 sú ukončené. 

 

Návrh uznesenia č. 2 

OZ v  Nemcovciach prerokovalo kontrolu uznesení a berie na vedomie informáciu o plnení uznesení.  

 

5. Správa ukončených kontrol hlavnej kontrolórky 

Starosta dal slovo HK Ing. Harsághy. Materiál k ukončeným kontrolám bol poslancom doručený 

pred zasadnutím na preštudovanie. PaedDr. Hovančík sa poďakoval hlavnej kontrolórke za 

vypracovanie správy z kontrol odmeňovania zamestnancov obce. Na základe výsledkov jej správy na 

podnet poslancov sa ukázal ako opodstatnený. Predniesol obecnému zastupiteľstvu svoje 

odporúčania k následnému riešeniu zisteného stavu.  Na záver povedal, že súhlasí s vymedzením 

presných  kompetencií riaditeliek ZŠ a MŠ.  

Ing. Harsághy povedala, že plán vzdelávania na obci nie je a kontrola bola vykonaná na základe 

predložených podkladov. Nedostatky, ktoré boli zistené sú dlhoročného charakteru. 

Starosta doplnil, že väčšina zistení je v štádiu odstraňovania, časť sa už odstránila v čase od januára 

do marca tohto roku. Poďakoval hlavnej kontrolórke za vykonanie kontroly.  

Návrh uznesenia č. 3 

OZ v  Nemcovciach prerokovalo správy ukončených kontrol hlavnej kontrolórky  a  berie ich na 

vedomie. 



6. Schválenie záverečného účtu za rok 2022 a stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2022 

 

Starosta dal slovo Ing. Harsághy. Obec ušetrila finančné prostriedky, ktoré sa prevedú na rezervný 

fond. Záverečný účet bol zverejnený na CÚET. Zo strany hlavnej kontrolórky neboli žiadne výhrady.  

Mgr. Martin Bača sa informoval ohľadom príjmov z miestnych daní za rok 2022.  

 

 

Návrh uznesenia č.4 

OZ v  Nemcovciach 

a)  schvaľuje  záverečný účet za rok 2022 a stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu 

za rok 2022 

 

Hlasovanie: 

Za:           5              Proti:                  0             Zdržali sa:   0         

 

7. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. Polrok 2023 

Ing. Harsághy predložila obecnému zastupiteľstvu návrh plánu kontrolnej činnosti na II. Polrok 

2023.  Starosta otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Poslanci nemali otázky 

Návrh uznesenia č. 5 

OZ v  Nemcovciach po prerokovaní materiálu  

I. Schvaľuje  

a) Plán kontrolnej činnosti na II. Polrok 2023  v počte a štruktúre tém uvedených v časti návrhu 

kontrol 

 

II. Poveruje 

Hlavnú kontrolórku obce Nemcovce určovať výkon kontroly podľa schváleného počtu, 

štruktúry a tém v časti návrhu kontrol. Podľa potrieb riadenia a požiadaviek Obecného 



zastupiteľstva a starostu obce Nemcovce ako aj kontroly z vlastného podnetu alebo iného 

podnetu na základe poznatkov, o ktorých sa hlavný kontrolór dozvedel pri výkone svojej 

činnosti.  

 

Hlasovanie: 

Za:           5     Proti:                0            Zdržali sa: 0 

 

8. Správa o výchovno vzdelávacej činnosti MŠ 

Poslanec M. Keresteš, ako člen rady školy pri MŠ , sa zúčastnil v  marci na zasadnutí rady školy MŠ v 

Nemcovciach. Starosta prečítal záver správy rady školy MŠ. 

 

Návrh uznesenia č. 6 

OZ v Nemcovciach prerokovalo Výročnú správu MŠ Nemcovce a berie ho na vedomie. 

 

9. Odkúpenie pozemkov na zbernom dvore 

Tento bod bol na požiadanie poslancov presunutý z minulého zastupiteľstva. Starosta poslancom 

oznámil, že obec má schválený nenávratný finančný príspevok, ktorý je možné použiť na kúpu 

pozemku. Poslanci sa vyjadrili, aby výkup pozemkov sa realizoval až po tom, ako budú finančné 

prostriedky na účte obce. 

Návrh uznesenia č.7 

OZ v Nemcovciach 

-   súhlasí s tým, aby sa výkup pozemkov realizoval až po pripísaní finančných prostriedkov na 

účet obce.  

 

Hlasovanie : 

Za:             5       Proti:          0        Zdržali sa: 0 



10. Návrh VZN o poplatkoch MŠ 

Na základe kontroly plnenia príjmov a čerpania výdavkov rozpočtu obce k 31.3.2023 hlavná 

kontrolórka obce odporúča obecnému zastupiteľstvu prehodnotiť výšku školného a réžie 

k stravnému z dôvodu, že vzhľadom k výške nákladov nepostačuje nastavené financovanie týchto 

zariadení.  

Poslanci rozhodli počkať na to, aký bude počet detí k 15. septembru, následne bude vypočítaná 

výška poplatku a na základe toho sa pripraví nové VZN. 

 

Návrh uznesenia č 8 

OZ v Nemcovciach po prerokovaní návrhu VZN o poplatkoch MŠ 

- Navrhuje presunúť bod 10. Návrh VZN o poplatkoch v MŠ na nasledujúce zasadnutie 

 

 

Hlasovanie: 

Za:           5           Proti:     0       Zdržali sa: 0 

 

11. Návrh VZN o poplatkoch za služby poskytované obcou 

Starosta navrhol upraviť vo VZN poplatok za akciu a nahradiť slovo „akcia“ za slovo „deň“.  Navrhuje 

upraviť prenájom stolov a stoličiek, aby boli tieto poskytované domácim občanom bezodplatne. 

Poslanec Mgr. Bača súhlasí aby sa platilo za jednotlivé dni, ale navrhuje aby sa vyriešilo upratovanie 

kultúrneho domu. 

 Poslanci navrhujú poveriť osobu, ktorá bude zodpovedná za odovzdávanie, preberanie 

a upratovanie kultúrneho domu. Súhlasia s návrhom, aby domáci občania nemuseli platiť za 

prenájom stolov a stoličiek. 

Návrh uznesenia č. 8 

OZ v Nemcovciach  



- Navrhuje presunúť bod 11. Návrh VZN o poplatkoch za služby poskytované obcou na 

nasledujúce zasadnutie. 

 

Hlasovanie: 

Za:        5               Proti:     0         Zdržali sa:   0 

 

 

12. Kosenie verejných priestranstiev 

Obec má aktuálne jedného pracovníka na aktivačných prácach, ktorý nestíha kosiť všetko potrebné. 

V obci je tiež na dohodu zamestnaný aj iný občan, ktorý kosí väčšie plochy v obci. Starosta navrhuje 

prijať v lete brigádnikov. Poslanci súhlasia. Navrhovaná bola aj obecná brigáda na kosenie. Možnosť 

kúpy veľkej kosačky do obce poslanci zamietli.  

 

Návrh uznesenia č. 9 

OZ v Nemcovciach prerokovalo kosenie verejných priestranstiev 

- Navrhuje osloviť brigádnikov na letnú sezónu a zorganizovať jednu veľkú  obecnú brigádu na 

kosenie.  

 

Hlasovanie 

Za: 5          Proti: 0     Zdržali sa: 0 

 

 

13. Audit za rok 2022 

Audit za rok 2022 bol k dňu obecného zasadnutia vykonaný. Správa o vykonaní auditu bola 

doručená na obecný úrad. Audit obce vykonal Ing. Vladimír Vaščák – nezávislý auditor.  Audit 

prebehol bez výhrad.  



Návrh uznesenia č. 10 

OZ v Nemcovciach  

- Berie na vedomie Audit za rok 2022 

 

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0     Zdržalo sa: 0  

 

 

14. Presun peňažných prostriedkov z rezervného fondu na projektovú dokumentáciu 

zateplenia MŠ a odkúpenie pozemkov na cintoríne 

Tento bod je daný do rokovania OZ pretože je potrebné vyčleniť prostriedky na projektovú 

dokumentáciu, ktorá je už v procese riešenia a prvú splátku na odkúpenie pozemku na cintoríne, 

nakoľko bude potrebné finančné prostriedky vyplácať. Prostriedky z rezervného fondu je možné 

použiť do 31.8. Prostriedky, ktoré sa neminú sa do rezervného fondu vrátia. Poslanci odsúhlasili na 

presun sumu 13.000 eur, ktorá zahŕňa PD aj splátku za pozemok. 

 

Návrh uznesenia č. 11 

OZ v Nemcovciach  

- Schvaľuje presun peňažných prostriedkov z rezervného fondu na projektovú dokumentáciu zateplenia 

MŠ a odkúpenie pozemku na cintoríne v celkovej sume 13.000 eur. 

 

Hlasovanie 

Za: 5      Proti: 0   Zdržalo sa : 0  

 

15. Diskusia 

Starosta otvoril diskusiu. 



 V diskusii vystúpili František Bača a Miroslav Havrila ako členovia TJ Nemcovce. Poplatky klubu sa 

každý rok zvyšujú, členovia klubu žiadajú o zvýšenie dotácie pre TJ o ďalších €3500 k už existujúcej 

dotácii €3000, ktorá im bola vyplatená v prvom polroku.  

Poslanec Hovančík navrhuje cez letnú sezónu niektoré stĺpy verejného osvetlenia vypnúť, inštalovať 

cestné zrkadlo v časti majerisko, vymaľovať triedu v základnej škole.  

Budúci rok je 660. výročie obce a 100. výročie DHZO.    

Poslanec Bača vystúpil s návrhom zlúčiť materskú a základnú školu. Informoval sa ohľadom zmeny 

účtovníka obce, o vysporiadaní pozemku pri materskej škole z dôvodu rekonštrukcie chodníka. 

 

 16. Záver   

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

 

 

Overovatelia: PaedDr. Stanislav Hovančík  .................................... 

  Miroslav Mihaľov .................................... 

 

V Nemcovciach dňa 09.06.2023  

Zapísala: Mgr. Daniela Pankuchová  

 

    

          Jozef Bača 

         starosta obce 


